
 

1 
 

7.4.5 Assistance to low-carbon innovation 
 
1. Working with the government to guide 8 factories in a neighboring industrial park to develop toward 
low-carbon and intellectualization, including high-level management’s engagement, departmental division 
of labor, employee training, carbon emission inventory and diagnosis, development of a carbon reduction 
roadmap and transfer of computational skills to cultivate the enterprise’s net-zero energy 
與政府合作，輔導鄰近工業區 8 廠低碳智慧化：高層動員、部門分工、員工培訓、盤查碳排與診斷，

制定減碳路徑並傳承計算技能，厚植企業淨零能量 
 

  

  

https://www.mcut.edu.tw/p/405-1000-66545,c10687.php?Lang=zh-tw 
https://www.mcut.edu.tw/p/406-1000-63860,r53.php?Lang=zh-tw 
 
  

https://www.mcut.edu.tw/p/405-1000-66545,c10687.php?Lang=zh-tw
https://www.mcut.edu.tw/p/406-1000-63860,r53.php?Lang=zh-tw
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2. Having Sonice derived from MCUT partner with the Smart Carrier Center to deploy smart chargers, 
solicit orders from Formosa Smart Energy, implement the management platform and App on campus and 
build a charging service ecosystem to realize the green energy transformation and smart campus results 
本校衍生好友電與智慧載具中心合作布建智慧充電樁，取得台塑新智能訂單，於總管處與校內導入管

理平台與 App 示範與落地，建構充電服務生態，落實綠能轉型與智慧校園成果 
 

  

 

 

https://money.udn.com/money/story/5635/9091426 
https://mcivrc.mcut.edu.tw 
 
  

https://money.udn.com/money/story/5635/9091426
https://mcivrc.mcut.edu.tw/
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3. Having the Green Energy Center dedicated to engaging in the sustainable industry–academia 
collaboration project with enterprises and complete 7 projects valuing TWD26.4 million in total, i.e. the per 
capita amount, TWD130,000 
綠能中心致力與企業共同進行永續產學合作計畫，已完成 7 案合計 2,640 萬元，人均金額約 13 萬元 
 
 

 

 

 
https://brcge.mcut.edu.tw/p/412-1020-8388.php?Lang=zh-tw 
https://brcge.mcut.edu.tw/p/412-1020-8679.php?Lang=zh-tw 
 

https://brcge.mcut.edu.tw/p/412-1020-8388.php?Lang=zh-tw
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